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Zápis č. 14/2014-18 ze schůze Komise kulturní, mládeže a sportu Rady obce Bludov 

 

Datum a místo konání: 10. září 2018, 16.30 – 17.20, radnice 

 

Přítomni: prof. Stanislav Balík, Hana Činková, Marie Jánětová,  Pavel Srb, Mgr. Lubica 

Vojteková, Ing. Anna Znojová 

Nepřítomni: Eliška Březinová, Marcela Březinová 

 

Program: 

1. Úvod, kontrola zápisu z minulé schůze  

2. Hodnocení činnosti spolků za rok 2018 

3. Různé 

 

1. Úvod, kontrola zápisu z minulé schůze  

Schůzi zahájil a řídil předseda Stanislav Balík a krátce se vrátil k bodům, které komise 

projednala na svém minulém zasedání.  

Předseda komise informoval členy, že rada obce nepřijala návrh komise na rozšíření 

dotačního titulu C) podpora rozvoje sportu. Bude tak na zvážení zastupitelstva obce, zda 

toto rozšíření schválí nebo dotační program ponechá v současném znění.  

 

2. Hodnocení činnosti spolků za rok 2018 

Komise si na svém minulém zasedání rozdělila kontrolu činnosti spolků za rok 2018, které 

čerpají dotace z Dotačního programu obce. Jednotliví členové referovali o svých 

kontrolách a konstatovali spokojenost s činností spolků. 

     Komise dále diskutovala o dotačním programu obce, následně pak o jiných formách 

podpory spolků ze strany obce.  

 

3. Různé 

M. Jánětová upozorňuje na nerovný povrch (propadlou dlažbu) na propojovacím chodníku, 

který propojuje ulici Lázeňskou a ulici Zahradní. Upozorňuje také, že u tohoto chodníku je 

nešikovně řešený nájezd na kočárky, kdy je nájezd příliš prudký.   

 

L. Vojteková konstatovala spokojenost s nabídkou kulturních akcí v rámci tohoto léta. S. 

Balík chválil dobrý výběr filmů v rámci letního kina v KD a A. Znojová chválila dobrou 

kvalitu vody na koupališti.  

 

Tajemnice komise poděkovala všem členům za dobrou čtyřletou spolupráci.  

 

 

 

 

Zapsala: Hana Činková 

Schválil: Stanislav Balík 


